
Styremøte Norsk forening for dermatologi og venerologi (NFDV) 

Fredag 29/1-2021 kl 12.00-15.00 

Sted: Zoom 

 

Til stede:   

Ingeborg Bachmann, Thor Henry Andersen, Ellen Bjørge, Katarina Stangeland, Linn Landrø, 

 

 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste.  

- Innkalling og sakliste ble gjennomgått og godkjent med ytterligere tre punkter 

tilkommet på listen 

2. Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 03.12.20 og fra møte med 

avdelingsleder 04.12.20 

- Referat fra styremøte 03.12.20 og fra møte med avdelingsleder 04.12.20 ble 

gjennomgått og godkjent 

3. Årsmøtet 2021 – status og program og stipend 

-Katarina har fått programmet, og det må søkes konseptgodkjenning 

-Vi har fått sponsorer, men det har kommet noen tilbakemelding om at det er dyrere i år. 

-CIC ønsker å legge Generalforsamlingen (GF) til slutt at tekniske og praktiske årsaker 

-Plan hvis det fortsatt er reisebegrensninger, gjennomføres hele møtet heldigitalt. 

-Katarina tar kontakt med Anita i CIC, slik at det lages en plan for dette, inkludert nytt 

prisoverslag ettersom leie av lokaler vil utgå hvis møtet gjennomføres heldigitalt 

-Punkt til GF: ta opp om det skal være sponsorer til Årsmøtet eller ikke. I den nye 

spesialistutdanningen, har man ikke tellende kurs, slik at det ikke vil være behov for å få 

Årsmøtet som tellende kurspoeng i spesialiteten 

-Neste fysiske årsmøte blir Oslo, forhåpentligvis i 2022 

-Katarina jobber med å få på plass stipend:  

              Abbvie –beste artikkel2020 – venter på svar,  

              Sanofi – bekreftet støtte til forskningsstipend,  

              Novartis positive 

           Galderma – bekreftet støtte til YDF pris 

-NFDV Reisestipend utvides slik at det kan brukes til forskning, publisering o.l 

4. Merverdiavgiftloven fra 2021 



Var ute til høring, men fristen var midt i ferien sommeren 2020. 

Ønskelig med omgjøring av ordlyden i loven. 

Juridisk avdeling i Legeforeningen er involvert.  

Katarina har utarbeidet et forslag til innspill som skal sendes til Legeforeningen og 

Skatteetaten. Sendes til styret for gjennomlesning 

5. Behandlingsanbefalinger for SCC 

Behov for nasjonale retningslinjer 

Linn sammenfatter status, sender til Katarina. Forslag om at man forespør andre 

spesialistforeninger om å gå sammen å be Helsedirektoratet om at det lages nasjonale 

retningslinjer 

6.  Nasjonale behandlingsanbefalinger for biologisk behandling for Atopisk dermatitt for 

barn.  

Forslaget ligger til høring blant medlemmene med planlagt godkjennelse ved årsmøtet. 

 Vi har ellers blitt informerte om at LIS har tatt utgangspunkt i de tidligere behandlings 

anbefalingene i sin vurdering.  

NFDV er en fagmedisinsk forening og har ikke mandat til å gå inn i LIS prioriteringer og 

vurderinger for hvem skal få medikament, men det bør vurderes om det skal lages andre 

anbefalinger for de andre medikamentene.  

7.  Mandat for behandlingsanbefalinger for NMSC 

Diskutert, se pkt 5 

8.  Rapport fra møte med PEF 

      Katarina rapporterer fra møtet med PEF: 

      - Ny generalsekretær  i PEF  Mari Øvergaard samt Eldrid Oftestad var tilstede 

.  

- PEF ønsker at NFDV fortsatt er delaktig i forbindelse med pasientinformasjon og 

brosjyrer 

- PEF ønsker et fysisk møte med styret i NFDV når det åpnes for det 

- PEF ønsker en Fagkonferanse med NFDV, noe foreningen dessverre ikke har kapasitet 

til å være med å arrangere 

9.   Spesialistkomiteen 

Det har vært bytte av medlemmer, og Legeforeningen ønsker oppdatert oversikt over 

medlemmene 

Katarina har sendt forespørsel til leder for Spesialistkomiteen om å få oppdatert oversikt 

10.  Covid-19-vaksine og immunmodulerende behandling 



Katarina har sendt ut forespørsel til alle avdelingslederne og vi vil utarbeide en 

anbefaling. 

11.  Hudsjekkdagen 26.05.21 

- 020321 digitalt konsensusmøte Kreftforeningen 

- Har covid-19 hatt innvirkning på melanomdiagnostisering? 

For å få et mulig objektivt mål sendes det forespørsel til avdelingslederne om antall 

pakkeforløp er redusert i 2020 sammenlignet med tidligere år 

Imidlertid er det nok for tidlig å gjøre opp status 

12. Kandidater til fagmedisinsk forening diskuteres, og Katarina sender forespørsel samt 

informerer legeforeningen. 

Katarina sender dokumentet til medlemmene i Styret 

13. Styret har fått referat fra møtet «gjør kloke valg» 21.01.21 av Ragnar Faye .  

      Katarina leser opp referatet 

14. PDT behandlingsanbefalinger- status 

Linn snakker med Ingrid Roscher. Sende tilbakemelding til Katarina om status 

15. Eventuelt 

- Behandlingsanbefalinger for psoriasis –forslag kommer i mars 

- Forespørsel fra et medlem om å få dekket kostnader til oversetting av artikler til     

publisering. Styret er positive til at slike initiativ skal oppmuntres og støttes, og det blir 

derfor åpnet for å søke stipend, se pkt 3 

- Alle 8 nettannonsører har bekreftet at de ønsker avtale for 2021 

 

 

 

 

 


